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1.Why do you want to work for us?
为什么你想在我们公司工作?

2.Why did you choose to hunt a job here?

为什么要在这个地方找工作呢?

3.What is the reason for your application for theposition?

什么原因使你申请这个职位呢?

4.Your company is well-known for its goodcorporate profile and rapid growing records.

贵公司因公司形象好、业务增长快而闻名。

5.This city is the most promising land in the field ofIT research and development in our country.

这个城市是国内信息技术研发最有前途的城市。

6.I feel I can make some contributions to the company in the future in this position.

我觉得在这个职位上将来能为公司作一点贡献。

7.The reason is simple : my educational background and work experience make me qualified todo the job.

原因很简单:我的教育背景和工作经验都使我有能力做这个工作。

8.Not only for high pay, but also a good working environment.

不仅因为薪水髙，还因为工作环境好。

9.I have a proven track record in resolving problems, multitasking, and dealing withcustomers, as you can see in my resume.

从本人简历中可以看出，我有解决问题、 进行多重任务工作和处理顾客问题方面的能力。

10.Well, I have known about your company for a long time, and I've wanted to work here assoon as I heard about your products and the consistent quality you manufacture into everyunit.

我久仰贵公司大名。人们都说你们的产品质量很高 而且每个零部件的做工都一样精细，我早就想来贵公司工作了。

Dialogue l
对话1
A: What is your understanding of a job?

A:你对工作的理解是什么?

B:It provides breads and butter of your family. Besides, it sitmulates you to purse nobledreams,

B:工作是养家糊口的手段;此外 也可以激励人们去追求梦想。

A: Why do you want to work for us?

A:.为什么你想在本公司工作?

B: Your company is well-known for its good corporate profile and rapid growing records. Iwant to work for a company that can display my abilities and talents.

B:贵公司因公司形象好、业务增 长快而闻名。我想在一个能施 展才华和能力的公司工作。

Dialogue 2
对话2
A: What prompted you to apply this company?

A: 是什么促使你选择这个公司呢?

B: It owns 10 factories and offers stocks to the public.

B:它有10个工场,并有股票上市。

A: Why do I have to hire you?

A:为什么我们要选择雇佣你呢?

B: I have a proven track record in resolving problems, multitasking, and dealing withcustomers, as you can sec in my resume. I think it is enough.

B:从本人简历中可以看出，我有解 决问题、进行多重任务工作和处 理顾客问題方面的能力，我觉得 这些能力足够了。
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